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Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą  
załącznik do protokołu oraz wójt gminy i zastępca .  
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził  quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały . 
Porządek posiedzenia został przyjęty przez komisję w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku posiedzenia  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 23 marca 2007 r.  
4.Ocena realizacji wykonania budŜetu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2006  
   Opinia komisji na sesję  
5.Ocena realizacji wykonania budŜetu Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2006  
    Opinia komisji na sesję  
6.Sprawy róŜne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej .  
Ad.2 
Protokół Nr 4/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwały przygotowane pod obrady sesji , komisje 
je przeanalizowała , wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień  , a następnie je zaopiniowała jak 
niŜej :  
- projekt uchwały Nr VI/28/07 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie opłaty  
  administracyjnej – komisja zaopiniowała pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr VI/29/07 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. , zmiany limitów  
  wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i  
  projekty realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu  
  Spójności Unii Europejskiej – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  
-projekt uchwały Nr VI/30/07 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków  
Przewodniczący komisji zwrócił uwagę ,Ŝe jest zbyt wysoki wzrost proponowanej stawki 
opłaty abonamentowej za wodomierz , bo aŜ o 54 % w stosunku do roku 2006  , natomiast 
cena wody nie wzrasta , a ścieki nieznacznie . 
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 Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe dwie pozostałe komisje teŜ negatywnie odniosły się co do 
wzrostu proponowanej stawki abonamentowej za wodomierz i chcą znać  jakie  ma korzyści 
uŜytkownik płacąc tą opłatę . Na sesję został zaproszony Prezes Wodociągów 
Zachodniopomorskich Gotfryd Kurzaj . 
Radny Lutyński odnosząc się do tego projektu uchwały m.in. powiedział , Ŝe zgodnie z 
ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzeniu ścieków  -  art.24 ust. 
4  mówi o sprawdzeniu  przez wójta  taryf , czy   zostały opracowane zgodne z przepisami 
ustawy i wójt równieŜ  weryfikuje koszty .Radny równieŜ zwrócił  uwagę na fakt , iŜ są osoby 
które oszczędzają na wodzie , a tu taki wzrost opłaty abonamentowej , lepiej było by, aby  
wzrosła  cena wody . 
Wójt Gminy –poinformował radnego ,Ŝe otrzymał od eksploatatora pełną dokumentację 
opracowaną zgodnie z przepisami i odczytał część uzasadnienia wniosku taryfowego . 
Komisja pozytywnie zaopiniowała zaproponowane stawki ceny wody i ścieków , natomiast 
negatywnie odniosła się do wzrostu proponowanej stawki opłaty abonamentowej za 
wodomierz , oczekuje wyjaśnień podwyŜki stawki abonamentowej za wodomierz od 
eksploatatora .  
Ad.4 
Przewodniczący  w związku z otrzymaną przez  członków komisji  realizacją budŜetu 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2006 rok- poprosił o uwagi bądź pytania . 
Radny Lutyński zwrócił uwagę , Ŝe zaistniały pewne rozbieŜności w wykonaniu budŜetu 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2006 w informacji otrzymanej dla potrzeb 
komisji rewizyjnej jest inna  kwota , a w informacji dla potrzeb komisji socjalno-porządkowej 
i oświaty jest inna kwota . 
RóŜnicę wyjaśniła Anna Ładniak Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej . 
Komisja do tematu dotyczącego realizacji budŜetu GOPS za 2006 rok , przyjęła następującą 
opinię :  
Komisja Rewizyjna zapoznała się z realizacją wykonania budŜetu Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej za rok 2006 i pozytywnie zaopiniowała jego wykonanie .  
Ad.5 
Radni uwag i pytań nie zgłosili do informacji dotyczącej – Analiza Ośrodka 
Administracyjnego Szkół  z wykonania budŜetu za 2006 rok – i wydali opinię jak niŜej : 
Komisja rewizyjna po zapoznaniu się z realizacją wykonania budŜetu Ośrodka 
Administracyjnego Szkół za rok 2006 , bez uwag przyjęła jego wykonanie .  
Ad.6 
Wójt Gminy przedstawił pismo Prezydenta Miasta Stargardu Szczecińskiego  w sprawie 
dotacji dla dzieci z terenu Gminy Stargard Szczeciński  uczęszczających do przedszkoli 
niepublicznych na terenie Gminy –Miasta Stargardu Szczecińskiego . 
Gmina , której mieszkańcem jest wychowanek przedszkola  , pokrywa koszty udzielonej 
dotacji i jest to kwota 338 zł . 
Warunkiem przekazania dotacji jest podjęcie stosownych uchwał oraz podpisanie 
porozumienia. 
Następnie  wójt poinformował, Ŝe na terenie gminy jest pięć działających  „ognisk 
przedszkolnych”  prowadzonych przez TPD, gdzie mieszkańcy gminy mogą równieŜ 
oddawać swoje dzieci.  W budŜecie gminy nie ma zaplanowanych środków na ten cel , a 
byłaby to kwota około 28 tys zł , wcześniej rodzice takiej potrzeby nie zgłosili . W związku z 
powyŜszym  wójt gminy zaproponował  ,iŜ nie będzie przygotowywał  uchwały , ani 
podpisywał porozumienia  przedstawionego przez Prezydenta Miasta Stargardu 
Szczecińskiego .   
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Członkowie komisji zgodzili się z opinią wójta w tej sprawie . 
Kolejno poruszona przez wójta sprawa  to pismo Komendanta Policji w Stargardzie 
Szczecińskim  w sprawie pomocy finansowej na zakup paliwa .  
Radny Lutyński- zapytał się czy gmina opracowała regulamin działania świetlic . 
W odpowiedzi wszyscy członkowie komisji  otrzymali przygotowany wstępnie projekt 
uchwały w sprawie zasad  korzystania ze świetlic wiejskich . 
Przewodniczący komisji jako informację dla komisji przedstawił  skargę Pana Antoniego 
Guzika na decyzję negatywną Wójta o udostępnienie pomieszczeń Urzędu Gminy  na 
pełnienie dyŜurów  przez  Pana Guzika radnego Rady Powiatu w pierwszy wtorek miesiąca w 
godzinach od 16 do 17  . 
Komisja odnosząc się krótko do tej skargi  stwierdziła ,Ŝe siedzibą radnego Rady Powiatu jest 
Starostwo Powiatowe i tam powinien pełnić dyŜury . 
Radna Domańska – zgłosiła następujące sprawy , a mianowicie :  
- wysadzenie krzewów wokół świetlicy wiejskiej wraz z placem zabaw , 
- ogrodzenie ,  
- w poprzednim sezonie piłkarskim , były wykonane i postawione budki na boisko , ale się juŜ  
   rozsypały, 
- urządzenie placu zabaw , 
kończąc  swoje wystąpienie radna stwierdziła ,Ŝe daje się  środki na sport , ale wyników nie 
widać .  
Wójt Gminy – odnosząc się do spraw   sportu powiedział , Ŝe zmieniły się zasady odnośnie 
finansowania , bo  gmina ponosi koszty związane z dojazdem zawodników na mecz i koszt 
sędziego ,a kluby pozostałe koszty . Ponadto gmina zwróci się  do wykonawcy o naprawę  
budek na boisku sportowym .  
Radny Lutyński – poruszył temat dotyczący wycinki kasztanów w Małkocinie , zapytał się 
jak firma wykonywała  usługę .Poinformował ,Ŝe  rodziny  mieszkające w pobliŜu  zabrały 
drewno z  ściętych   drzew . W czwartek firma dokonująca usługi samowolnie zabrała z 
posesji tych  ludzi wcześniej  wzięte  drewno , zabierając nawet wykupione drewno przez te 
osoby. Drewno miało być przeznaczone do świetlicy   . Według radnego, ludzie nie są 
zadowoleni są z tej przecinki  ,  w trakcie zabiegu pielęgnacyjnego stwierdzono ,Ŝe  jedno z 
drzew  jest w środku puste i teŜ powinno być wycięte .  
Zastępca wójta poinformował radnego , kto wykonał usługę , co było przedmiotem umowy i 
Ŝe drewno miało być dostarczone do świetlicy wiejskiej w StrzyŜnie . 
Wójt Gminy podsumowując dyskusję nad tą sprawą  zaproponował , aby drzewo które jest w 
środku puste przeznaczyć do wycięcia , a  osoby o których mówił radny , uporządkują teren i 
podzielą się drewnem . 
Ad.7  
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec 
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .  
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